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pracowników Urzędu Miasta na balu w Wiedniu, proszę o odpowiedzi na następujące 

pytania: 

l. Jaki był całościowy koszt wsparcia imprezy przez miasto oraz spółki z udziałem gminy? 

2. Jaki zysk promocyjny miasto uzyskało dzięki obecności pracowników Urzędu Miasta na 

balu? 

3. Jeśli bal miał charakter charytatywny, proszę o podanie kwoty, jaka została zebrana 

podczas trwania imprezy, oraz jaka część tej kwoty, zostanie przeznaczona na wsparcie osób 

potrzebujących będących mieszkańcami: 

a) miasta Kędzierzyn-Koźle ; 

b) powiatu kędzierzyńsko-kozielskiego; 

c) pozostałych samorządów na trenie Polski. 

4. Dlaczego usługa promocyjna została zlecona finnie zewnętrznej? 

5. Proszę o podanie zakresu usługi promocyjnej na balu. 

6. Proszę o udostępnienie protokołu wykonania usługi promocyjnej na balu w Wiedniu. 


